
1 
 

PROTOKÓŁ Nr XLI/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 20 maja 2021 r. 
 

Ad.pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XLI w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze  

14 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Skarbnik oraz Sekretarza Gminy. 

W związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady 

(UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku  

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 

o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2020 r. poz.713 ze zm.) poinformował, iż obrady sesji są 

nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Lista obecności Radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną 

część. 

Ad.pkt.2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że w dniu wczorajszym,  

tj.19 maja 2021 roku Burmistrz Stąporkowa złożył projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie 

Gminy Stąporków, który został pozytywnie zaopiniowany co do zgodności z prawem.  

W związku z tym poddał pod głosowanie wprowadzenie powyższego projektu uchwały  

do porządku obrad. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 13 głosów 

przeciw- 1 głos 

wstrzymało się- 0 głosów 

wprowadziła do porządku obrad sesji projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy 

Stąporków, który został umieszczony w punkcie 10 ppkt u). 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji, które miało miejsce w dniu dzisiejszym, tj. 20 maja 2021 roku Radny 

Edward Mazur złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji z punktu 10 ppkt. f) projektu 

uchwały w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego stanowiącego własność Gminy Stąporków.  

W związku z powyższym poddał niniejszy wniosek pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 4 głosy 

przeciw- 8 głosów 

wstrzymało się- 2 głosy 

wniosek radnego Edwarda Mazura odrzuciła.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Głos zabrał Radny Edward Mazur, który ponowił złożony na komisji wniosek o wycofanie  

z porządku obrad sesji z punktu 10 ppkt. k) projektu uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu miasta 

Stąporków, położonego w rejonie skrzyżowania ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego  
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i ul. Stanisława Staszica oraz z punktu 10 ppkt. l) projektu uchwały w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu gminy 

Stąporków, obręb geodezyjny Niekłań Mały, (teren przedsiębiorstwa GASPOL S.A.). 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że nie miał wiedzy o złożonych wnioskach. 

Zapytał, czy radni mają dodatkowe wnioski do projektu porządku obrad sesji. 

Radny Edward Mazur uzasadnił stanowisko tym, że na terenie byłej odlewni zarejestrowano 

ok. 30 firm, które prowadzą tam działalność. Dodał, że chcąc zmienić plan zagospodarowania 

przestrzennego  na tym terenie należy w pierwszej kolejności poinformować przedsiębiorców 

a dopiero w późniejszym czasie przystępować do realizacji zadania. Radny Edward Mazur 

powiedział, że nie należy się ograniczać w sporządzaniu planu dla dwóch miejsc, lecz wykonać 

go kompleksowo dla wszystkich terenów przemysłowych całej gminy, co znacznie 

zmniejszyłoby koszty realizacji zadania. Poprosił o poparcie zaprezentowanego wniosku. 

Zaproponował, aby wówczas na kolejnej sesji po spotkaniu z Radnymi i Burmistrzem  

i poznaniu stanowiska przedsiębiorców wprowadzić przedmiotowe projekty do porządku obrad 

celem dalszego procedowania. Poprosił o poparcie zaprezentowanego wniosku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poprosił o sprecyzowanie 

zaprezentowanych wniosków. 

Radny Edward Mazur ponownie złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad sesji z punktu 

10 ppkt. k) projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenu miasta Stąporków, położonego w rejonie 

skrzyżowania ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego i ul. Stanisława Staszica oraz wniosek  

o wycofanie z porządku obrad sesji z punktu 10 ppkt. l) projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

terenu gminy Stąporków, obręb geodezyjny Niekłań Mały, (teren przedsiębiorstwa GASPOL 

S.A.). 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej wyjaśnił, że Radny Edward Mazur 

zawnioskował o wycofanie z porządku obrad sesji z punktu 10 ppkt. k) projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenu miasta Stąporków, położonego w rejonie skrzyżowania  

ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego i ul. Stanisława Staszica oraz o wycofanie z porządku obrad 

sesji z punktu 10 ppkt. l) projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu gminy Stąporków, 

obręb geodezyjny Niekłań Mały, (teren przedsiębiorstwa GASPOL S.A.). Poinformował,  

że radny wnioski uzasadnił koniecznością przeprowadzenia konsultacji z przedsiębiorcami. 

Przypomniał, że projekty przedmiotowych uchwał omawiano na posiedzeniu wspólnym 

komisji, gdzie szczegółowych informacji udzielił pracownik merytoryczny. Przewodniczący 

Rady Miejskiej powiedział, że przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego to dopiero pierwszy etap realizacji zadania, zaś kolejnym 

jest przeprowadzenie konsultacji społecznych. Poprosił o wyjaśnienie, na czym polegają 

konsultacje społeczne. 

Radny Edward Mazur podkreślił, że ten temat już omawiano. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej wyjaśnił, że chciałby, aby wszyscy  

o wyjaśnieniach w sprawie usłyszeli.  

Informacji udzieliła Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji Urzędu Miejskiego 

Agnieszka Kościołek. Powiedziała, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu miasta Stąporków, 

położonego w rejonie skrzyżowania ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego i ul. Stanisława Staszica 

jest uchwałą intencyjną. Poinformowała, że procedura sporządzania planu miejscowego 

obejmuje wiele etapów, a jednym z nich jest składanie wniosków, gdzie wszyscy 

zainteresowani, zarówno właściciele nieruchomości, jak i mieszkańcy zainteresowani losem 
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tego, co się dzieje na terenie gminy mogą składać wnioski odnośnie tego obszaru i propozycje 

zapisów do planu. Wyjaśniła, że w kolejnym etapie projektant, który sporządza rysunek planu  

i przygotowuje jego zapisy bierze pod uwagę wszystkie wnioski i w oparciu o nie oraz o wizję 

terenu przygotowuje projekt planu, który jest uzgadniany ze wszystkimi instytucjami, które są 

zarówno organem doradczym, jak i kontrolującym procedurę. Pani Inspektor poinformowała, 

że następnie projekt planu zostaje wyłożony do publicznego wglądu a mieszkańcy mają 

określony czas, zwykle około miesiąca, żeby zapoznać się z projektem planu, a  kolejnym 

etapem jest zorganizowanie dyskusji publicznej, o czym mieszkańcy każdorazowo są 

zawiadamiani poprzez obwieszczenia, ogłoszenia w prasie, ogłoszenia na stronie internetowej   

i w sposób zwyczajowo przyjęty. Podkreśliła, że dopiero kiedy mamy opracowany projekt 

planu, założenia oraz wizję odnośnie danego terenu, wówczas możemy o danym dokumencie 

dyskutować a mieszkańcy mogą wnosić uwagi, które burmistrz a w dalszej kolejności rada 

uwzględniają, bądź nie. Inspektor Wydziału Budownictwa i Inwestycji Urzędu Miejskiego 

Agnieszka Kościołek powiedziała, że zatem kształt dokumentu ulega modyfikacjom przez całą 

procedurę opracowania planu miejscowego. 

Radny Edward Mazur przypomniał, że prosił, aby przystępując do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego nie ograniczać się do wybranych dwóch terenów, lecz 

wykonać zadanie kompleksowo dla terenów przemysłowych w całej gminie, tj. w Furmanowie, 

Krasnej, Czarnej, czy też przy zakładzie ZUK w Stąporkowie. Zaproponował, aby wówczas 

poprosić wszystkich przedsiębiorców prowadzących lub chcących prowadzić działalność  

na tych terenach i poinformować o tym, aby mieli świadomość tego, co ich może spotkać w 

przyszłości. Radny Edward Mazur podkreślił, że w tej chwili gmina już wydatkuje środki nie 

znając jeszcze zdania przedsiębiorców w tej sprawie.  Dodał, że przedstawionej na komisji 

dokumentacji zapewne nikt za darmo nie wykonał. Zaapelował, aby nie narażać gminy na 

koszty, tylko najpierw przystąpić do rozmów z przedsiębiorcami a w dalszej kolejności 

wykonać plan zagospodarowania przestrzennego, co będzie korzystne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że plan zagospodarowania 

przestrzennego wiąże się z dużymi kosztami, a o tym które tereny w pierwszej kolejności 

zostaną nim objęte decyduje burmistrz. Poddał pod głosowanie wniosek Radnego Edwarda 

Mazura o wycofanie z porządku obrad sesji z punktu 10 ppkt. k) projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenu miasta Stąporków, położonego w rejonie skrzyżowania  

ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego i ul. Stanisława Staszica.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 4 głosów 

przeciw- 7 głosów 

wstrzymało się- 3 głosy 

wniosek radnego Edwarda Mazura odrzuciła.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poddał pod głosowanie wniosek Radnego 

Edwarda Mazura o wycofanie z porządku obrad sesji z punktu 10 ppkt. l) projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenu gminy Stąporków, obręb geodezyjny Niekłań Mały, (teren 

przedsiębiorstwa GASPOL S.A.). 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 4 głosów 

przeciw- 7 głosów 

wstrzymało się- 3 głosy 
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wniosek radnego Edwarda Mazura odrzuciła.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Radny Edward Mazur poprosił, aby Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił mieszkańcom 

gminy powody odwołania sesji w dniu 13 maja br.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odpowiedział, że informacji udzieli  

w punkcie porządku obrad pn. „Sprawy różne”. 

Radny Edward Mazur podkreślił, że społeczeństwu należą się wyjaśnienia, z jakich powodów 

sesja się nie odbyła, bo mieszkańcy na nią oczekiwali i nie otrzymali na ten temat informacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odpowiedział, że stosowna informacja 

została umieszczona na stronie BIP. Dodał, że Przewodniczący Rady Miejskiej ma prawo do 

zmiany terminu. Wyjaśnił, że sesja została przesunięta ze względów formalnych. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do projektu porządku obrad XLI sesji Rady 

Miejskiej w Stąporkowie Przewodniczący poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 12 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 2 głosy 

proponowany porządek obrad przyjęła. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołu z XXXIX i XL sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzedniej sesji 

zostały przesłane radnym drogą mailową oraz wyłożone w biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół XXXIX sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty 

przez radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół XL sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys odczytał informację o działalności międzysesyjnej, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Radny Edward Mazur odniósł się do przedstawionego sprawozdania. Powiedział,  

że Sekretarz Gminy właśnie przeczytał sen pani Burmistrz. Podkreślił, że gdyby zapytać Panią 

Skarbnik obecną na obradach sesji to większość zaprezentowanych inwestycji jest w planie na 

ten rok  a jeśli nie na ten rok, to rok kolejny a tymczasem z sesji na sesję odczytywane jest to 

samo. Podkreślił, że Sekretarz Gminy jako pracownik musi to jednak wykonać. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że jest to informacja międzysesyjna dla 

mieszkańców i radnych o działaniach bieżących burmistrza.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że czasem podnoszone są takie zarzuty,  

że informacje są dostępne tylko w internecie, na portalach społecznościowych,  

więc prezentowanie informacji z działalności międzysesyjnej burmistrza jest działaniem 

prawidłowym.  

Ad.pkt.6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 

Stąporków za 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni są w posiadaniu przedmiotowego 

sprawozdania, które w dniu 29 kwietnia br. było przedmiotem analizy Komisji Spraw 

Społecznych Rady Miejskiej w Stąporkowie.  

Radny Edward Mazur poprosił przewodniczących komisji problemowych Rady Miejskiej  

o samodzielne sporządzanie oraz podpisywanie sprawozdań rocznych z działalności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sprawozdania zostały przygotowane przez 

komisje. W związku z brakiem uwag i pytań poddał sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 r. pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 r.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.7. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny  

w Gminie Stąporków za 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni są w posiadaniu przedmiotowego 

sprawozdania. 

W związku z brakiem uwag i pytań poddał sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu  

Wspierania Rodziny w Gminie Stąporków za 2020 pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła 

sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Stąporków  

za 2020 r.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.8. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni są w posiadaniu przedmiotowej oceny 

zasobów pomocy społecznej za 2020 r., którą Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 

był zobligowany przedłożyć Radzie Miejskiej. 

W związku z brakiem uwag i pytań poddał Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020 pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła 

Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2020.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.9. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Stąporków  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Radni są w posiadaniu przedmiotowego 

sprawozdania, które Burmistrz był zobligowany przedłożyć Radzie Miejskiej. 
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W związku z brakiem uwag i pytań poddał sprawozdanie z realizacji Programu współpracy 

Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2020 r. pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła 

sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Stąporków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2020 r.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty uchwał pozytywnie zaopiniowane 

co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym komisji Rady Miejskiej 

i ponieważ radni mają je przed sobą, nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad.pkt.10. ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 

Komisji stałych Rady Miejskiej w Stąporkowie za rok 2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że projekt powyższej uchwały był omawiany  

na wspólnym posiedzeniu komisji. Poinformował, że po konsultacji z prawnikiem ustalono,  

że załączniki do projektu uchwały zostały sporządzone w sposób prawidłowy, gdyż zostają 

przesyłane do organu nadzoru. Dodał, że autorami sprawozdań, które znajdują się w biurze rady 

są przewodniczący komisji problemowych Rady Miejskiej. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/270/2021 w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady 

Miejskiej w Stąporkowie za rok 2020, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stąporków na lata 2021-2033. 

Głos zabrał radny Jakub Dajczer w sprawie drogi Czarniecka Góra-Poręba, która jako jedyna 

pozostała bez oszczędności poprzetargowych. Dodał, że jedyna szansa na zwrot środków  

to Fundusz Dróg Samorządowych. Poinformował, że droga znajduje się na liście rezerwowej, 

czyli najwcześniej jesienią zostanie ogłoszona decyzja, czy z funduszu rezerwowego zostanie 

przeniesiona na listę zasadniczą. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys odpowiedział, że jak tylko gmina uzyska informację w tej 

sprawie, to od razu zostanie przekazana.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że na wspólnym posiedzeniu komisji Naczelnik 

Wydziału Budownictwa i Inwestycji wyjaśniła, że najwcześniej jesienią poznamy decyzję  

w sprawie realizacji inwestycji w kwotach mniejszych, niż były zakładane. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/271/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków 

na lata 2021-2033, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 

2021 rok. 
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W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/272/2021 w sprawie zmian w budżecie gminy Stąporków na 2021 rok, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że powyższy projekt uchwały dotyczy stawek 

za utrzymanie terenu gminy. 

Radny Edward Mazur poprosił Dyrektora ZGKiM, aby sporządzał plan finansowy odważnie 

i występował o dotacje w takiej wysokości, aby na przestrzeni roku nie trzeba było wnioskować 

o ich zwiększenie. Stwierdził, że najprawdopodobniej głosowanie nad zwiększeniem kwoty 

dotacji dla ZGKiM w roku bieżącym odbędzie się jeszcze raz.  

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/273/2021 w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2021 r., która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że powyższy projekt uchwały dotyczy stawki 

za oczyszczenie ścieków kanalizacyjnych. 

Radny Edward Mazur przypomniał, że przy modernizacji oczyszczalni ścieków, 

oczyszczalnia w Stąporkowie miała być jedną z najnowocześniejszych w Polsce a nawet  

w Europie. Poinformował, że w tej chwili na 8 m-cy należy z gminy dołożyć ponad 527 tys. zł. 

Podkreślił, że jeżeli środków nie zapewni gmina, wówczas będą musieli zrobić to mieszkańcy. 

Radny Edward Mazur przypomniał, że kwotę w wysokości 1 mln 300 tys. zł rocznie stanowi 

koszt utrzymania oczyszczalni ścieków. W związku z tym zapytał, w jakim stopniu jest zatem 

energooszczędna, czy najnowocześniejsza. Podkreślił, że mamy tylko 32 km nitki kanalizacji 

sanitarnej w gminie, a w sytuacji, gdy długość nitki się zwiększy, np. do 150 km, bo tyle jest 

potrzebne, to koszt utrzymania oczyszczalni wzrośnie do kilkunastu milionów rocznie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie należy zapominać o tym,  

że oczyszczalnia służy dla terenów miejskich oraz wiejskich, skąd ścieki są dowożone. 

Stwierdził, że ciężko określić, czy koszt utrzymania oczyszczalni w wysokości 1 mln 300 tys. 

zł rocznie jest duży, czy też mały. Zapewnił, że na pewno jest ona nowoczesna, lecz nie 

najbardziej ekonomiczna finansowo. Odczytał § 2, o następujacym brzmieniu: „Dotację dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie  na 2021 rok ustala się 

według następujących stawek: oczyszczenie 1 m3 ścieków  kanalizacyjnych-  6,82  zł/m3 netto.                                              

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/274/2021 w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 
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Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2021 r., która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu  mieszkalnego 

stanowiącego własność Gminy Stąporków. 

Głos zabrali: 

Radny Edward Mazur poprosił o odrzucenie powyższego projektu uchwały. Poinformował, 

że na posiedzeniu komisji radny Zbigniew Wiśniewski poprosił Panią Naczelnik Wydziału  

NRI o przedstawienie informacji, czy któraś z osób oczekujących na mieszkanie kwalifikuje 

się do tego, aby przydzielić jej ten lokal, a Pani Naczelnik tej wiedzy nie miała. Podkreślił,  

że w pierwszej kolejności lokal należy przyznać osobom, które oczekują na mieszkania  

w Stąporkowie, a jest to 60 osób. Radny Edward Mazur dodał, że jako kryterium należy też 

wziąć pod uwagę niepełnosprawność w rodzinie. Radny Edward Mazur ponownie poprosił  

o odrzucenie powyższego projektu uchwały i przydzielenie lokalu osobie oczekującej  

w kolejce. Zacytował § 47 Statutu Gminy Stąporków, który mówi, że jednym z zadań Komisji 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego jest opiniowanie projektów uchwał dotyczących 

podatków, opłat i spraw majątkowych gminy. Dodał, że sprzedaż mieszkania jest dochodem 

majątkowym gminy, a do komisji problemowej nikt o wypracowanie opinii nie wystąpił. Radny 

Edward Mazur przytoczył również § 4 Uchwały Nr XVII/97/2008 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 20 marca 2008 roku w sprawie określania zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata, który mówi, że upoważnia się Burmistrza do przeznaczenia  

do sprzedaży wolnych lokali mieszkalnych w trybie przetargu, po uprzednim zaspokojeniu 

potrzeb mieszkaniowych zgodnie z uchwałą Nr L/225/2006 Rady Miejskiej w Stąporkowie  

z dnia 20 października 2006 roku w sprawie uchwalania zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. Podkreślił, że z przepisów wynika,  

że najpierw należy zaspokoić potrzeby osób oczekujących na mieszkania, których jest wiele a 

dopiero w dalszej kolejności je sprzedawać.  

Radny Jakub Dajczer przypomniał, że jest to któryś z kolei lokal mieszkalny przeznaczony 

na sprzedaż i w związku z tym zapytał, czy środki pozyskane ze sprzedaży mieszkań zasilą 

fundusz inwestycyjny. Przypomniał, że mówi o tym z własnego doświadczenia, gdyż składa 

któreś z kolei pismo i zawsze dostaje odpowiedź z prośbą o wskazanie źródła finansowania. 

Radny Jakub Dajczer powiedział, że zapewne część środków zostanie przekazane na spłatę 

zobowiązań za lokale. Zapytał, czy środki pozyskane ze sprzedaży mieszkań zostaną 

przeznaczone na inwestycje, czy też na inne cele. 

Odpowiedzi na pytanie radnego Jakuba Dajczera udzieliła Skarbnik Gminy Agnieszka 

Niebudek. Wyjaśniła, że środki pochodzące ze sprzedaży lokalu mieszkalnego będą 

przeznaczone na wydatki wynikające z bieżącej realizacji budżetu i jeżeli będzie taka 

konieczność, aby zaspokoić inwestycje, zostaną przeznaczone na inwestycje, zaś jeżeli zajdzie 

potrzeba zabezpieczenia na wydatki bieżące, wtedy będą zaspokojone wydatki bieżące. Dodała, 

że w tym momencie nie określono przeznaczenia środków.  

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 8 głosów 

przeciw- 4 głosów 

wstrzymało się- 2 głosy 
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podjęła uchwałę Nr XLI/275/2021 w sprawie sprzedaży lokalu  mieszkalnego stanowiącego 

własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. g) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy na nieruchomość położoną w Stąporkowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że  § 1. pkt. 1. powyższego projektu uchwały 

otrzymuje następujące brzmienie: ”Wyraża się zgodę na odstąpienie od obowiązku  

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości nr 4826/4 tj. pow. 

0,0120 ha, zabudowanej budynkiem murowanym o powierzchni użytkowej 18 m2 położonej  

w Stąporkowie na okres 5 lat  na rzecz dotychczasowego dzierżawcy.” Wyjaśnił, że na 

posiedzeniu komisji radni postanowili się przychylić do prośby wnioskodawcy. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/276/2021 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy na nieruchomość położoną w Stąporkowie, która stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. h) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie 

na rzecz Gminy Stąporków od Polskich Kolei Państwowych S.A. prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w miejscowości Czarna. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 6 głosów 

przeciw- 8 głosów 

wstrzymało się- 0 głosów 

projekt uchwały odrzuciła. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. i) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 13 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 1 głos 

podjęła uchwałę Nr XLI/277/2021 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. j) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarniecka Góra. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poprosił o minutową przerwę w obradach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej wyjaśnił, iż przed głosowaniem nad 

projektem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarniecka Góra należy w pierwszej kolejności 

poddać pod głosowanie zgłoszoną uwagę zawartą w załączniku Nr 2 do przedmiotowego 

projektu uchwały, która została odrzucona przez Burmistrza. Wyjaśnił, że rozstrzygniecie 

dotyczące sposobu rozpatrzenia wniesionej uwagi, musi przegłosować rada.  

Radny Edward Mazur poprosił o omówienie całości uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że w pierwszej kolejności należy zająć się uwagą, 

która wpłynęła z zewnątrz ujętą w załączniku, a dopiero później omawiać uchwałę całościowo. 

Radny Edward Mazur zapytał, czy w dniu dzisiejszym jest w pracy prawnik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że tak i omawiane kwestie konsultował. 

Radny Edward Mazur wielokrotnie prosił o wezwanie prawnika na salę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnego Edwarda Mazura o zadanie konkretnego 

pytania. 

Radny Edward Mazur poprosił o wezwanie prawnika na salę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, w jakim celu. 

Radny Edward Mazur odparł, że w celu wyjaśnienia sprawy. 

Radny Jakub Dajczer poprosił o nieuwzględnianie uwagi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał uwagę pod głosowanie. Poinformował, że do 

przedmiotowego projektu uchwały wpłynęła uwaga, którą należy się zająć w pierwszej 

kolejności a następnie omawiać całość projektu uchwały. Wyjaśnił, że uwaga została odrzucona 

przez Burmistrza Stąporkowa. Poinformował, że rozstrzygniecie dotyczące sposobu 

rozpatrzenia uwagi, musi przegłosować rada, w związku z tym poddał uwagę pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” nie uwzględniła uwagi 

wniesioną na etapie przygotowania projektu uchwały zawartej w załączniku Nr 2 do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radni przyjęli uzasadnienie wskazane przez Burmistrza Stąporkowa dotyczące sposobu 

rozpatrzenia uwag. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Głos zabrał Radny Edward Mazur. Zapytał Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Stąporkowie, dlaczego radni nie mieli wiedzy o uchyleniu uchwały przez Wojewodę 

Świętokrzyskiego. Ponowił pytanie o obecność prawnika na trenie Urzędu Miejskiego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że prawnik jest obecny w pracy. 

Radny Edward Mazur ponownie zapytał Przewodniczącego Rady Miejskiej w Stąporkowie, 

dlaczego radni nie mieli wiedzy o uchyleniu uchwały przez Wojewodę Świętokrzyskiego. 

Poprosił o wyjaśnienie powodów zaistniałej sytuacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 

dzisiejszym pracownik merytoryczny przedstawił wyjaśnienia w tej sprawie. Poinformował,  

że jednym z powodów uchylenia uchwały było nieprzegłosowanie uwagi wniesionej do planu. 

Podkreślił, że radni nie otrzymali wówczas merytorycznej informacji o konieczności 

rozstrzygnięcia uwagi w wyniku głosowania. 

Radny Edward Mazur ponownie zapytał Przewodniczącego Rady Miejskiej w Stąporkowie, 

dlaczego radni nie mieli wiedzy o uchyleniu uchwały przez Wojewodę Świętokrzyskiego. 

Wyjaśnił, że on takiej wiedzy nie miał, a Przewodniczący Rady Miejskiej miał obowiązek 

poinformować radę o zaistniałej sytuacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że informację przedstawiano na komisji. 

Radny Edward Mazur stwierdził, że być może informację poznała tylko grupa ośmiu radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że nie chodzi na spotkania grupy 6 radnych  

a na komisji nie spotyka się 8 radnych, tylko wszyscy radni wchodzący w skład komisji 

problemowych lub biorący udział w posiedzeniu wspólnym.  Dodał, że radni o sprawie 

poinformowani zostali. 

Radny Zbigniew Wiśniewski zapytał o pismo w sprawie dróg powiatowych przygotowane 

przez grupę ośmiu część radnych i część sołtysów. Poprosił o wyjaśnienie, dlaczego podpisała 

je tylko grupa radnych skoro o remonty dróg zabiegają wszyscy radni. Dodał, że być może stąd 

właśnie wzięło się stwierdzenie radnego Edwarda Mazura. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że podobne pytanie mógłby zadać odnośnie 

projektu uchwały w sprawie umorzenia części wierzytelności powyżej 60 tys. zł, którego 

autorami było sześciu radnych. Zapytał, dlaczego zatem radni z sołectw nie mogą wystąpić do 

burmistrza z prośbą o remont i prace na drogach. Poinformował, że pismo przygotowane przez 

radnych sołectw z terenu gminy zostanie odczytane na sesji. 

Radny Zbigniew Wiśniewski zapytał, z jakiego powodu dokumentu nie przedstawiono 

pozostałej grupie radnych, która poparłaby inicjatywę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy jeżeli inni radni podpisują dokumenty prosząc 

o umorzenie to pytają o zdanie pozostałą część rady. Podkreślił, że nie widzi nic złego w tym, 

że dokument dotyczący dróg powiatowych w sołectwach został opracowany. 

Radny Maciej Pokusa zwrócił uwagę, że dyskusja w tej sprawie powinna mieć miejsce  

w punkcie sesji pn. „Sprawy różne”. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/278/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenu sołectwa Czarniecka Góra, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. k) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu miasta 

Stąporków, położonego w rejonie skrzyżowania ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego  

i ul. Stanisława Staszica. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw- 1 głos 

wstrzymało się- 4 głosy 

podjęła uchwałę Nr XLI/279/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu miasta Stąporków, położonego  

w rejonie skrzyżowania ul. Marszałka Józefa Piłsudskiego i ul. Stanisława Staszica, która 

stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. l) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu gminy 

Stąporków, obręb geodezyjny Niekłań Mały, (teren przedsiębiorstwa GASPOL S.A.). 
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W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 5 głosów 

podjęła uchwałę Nr XLI/280/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu gminy Stąporków, obręb 

geodezyjny Niekłań Mały, (teren przedsiębiorstwa GASPOL S.A.), która stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. m) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez 

Panią Teresę Garland dotyczącej przeprowadzenia referendum ludowego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał § 1. projektu uchwały o następującej treści: ”Po 

rozpatrzeniu petycji wniesionej do Rady Miejskiej w Stąporkowie dotyczącej przeprowadzenia 

referendum ludowego uznaje się petycję za niezasadną z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu 

do uchwały.” W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go 

pod głosowanie.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/281/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Panią Teresę Garland 

dotyczącej przeprowadzenia referendum ludowego, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. n) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez 

Panią Teresę Garland w dniu 1 marca 2021 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał § 1. projektu uchwały o następującej treści:  

„Po rozpatrzeniu petycji wniesionej do Rady Miejskiej w Stąporkowie dotyczącej poparcia 

Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego 

złożonej przez Teresę Garland uznaje się petycję za niezasadną z przyczyn wskazanych  

w uzasadnieniu do uchwały.” W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu 

uchwały poddał go pod głosowanie.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/282/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Panią Teresę Garland 

w dniu 1 marca 2021 roku, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. o) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez 

Panią Teresę Garland w dniu 4 marca 2021 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał § 1. projektu uchwały o następującej treści:  

„Po rozpatrzeniu petycji wniesionej do Rady Miejskiej w Stąporkowie dotyczącej propozycji 

przyjęcia określonej treści formuły poparcia zawierającej m.in. listę mądrych, patriotycznie 

nastawionych i wartościowych osób narodowości polskiej, które nadawałyby się na konkretne 

stanowiska w zarządzaniu państwem i będą wspomagać Tymczasową Radę Stanu Narodu 

Polskiego Społecznego Komitetu Konstytucyjnego w zarządzaniu Państwem Rzeczypospolita 

Polska tak wewnątrz jak na zewnątrz, bez obcych suflerów uznaje się petycję za niezasadną  
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z przyczyn wskazanych w uzasadnieniu do uchwały.” W związku z brakiem pytań i uwag do 

powyższego projektu uchwały poddał go pod głosowanie.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 13 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 1 głos 

podjęła uchwałę Nr XLI/283/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Panią 

Teresę Garland w dniu 4 marca 2021 roku, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. p) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie części 

wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie  

przypadających od najemcy lokalu komunalnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że autorem niniejszego projektu uchwały jest 

ZGKiM w Stąporkowie.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 1 głos 

przeciw- 10 głosów 

wstrzymało się- 3 głosy 

projekt uchwały odrzuciła. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. q) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na umorzenie części 

wierzytelności Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie  

przypadających od najemcy lokalu komunalnego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że autorem niniejszego projektu uchwały jest 

grupa szczęściu radnych: Edward Mazur, Tomasz Kurcbart, Jakub Dajczer, Kamil Zieliński, 

Zbigniew Wiśniewski, Łukasz Świerczyński. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 5 głosów 

przeciw- 8 głosów 

wstrzymało się- 1 głos 

projekt uchwały odrzuciła. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. r) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego 

tryb, sposób powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 

szczegółowe warunki jego funkcjonowania w Gminie Stąporków. 

Radny Edward Mazur zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Miejskiej, dlaczego 

radni nie zostali zapoznani z wyrokiem sądowym Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, 

który poparł stanowisko Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie uchylenia uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że dokument został przesłany. 
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W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/284/2021 w sprawie uchwalenia Regulaminu określającego tryb, sposób 

powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowe 

warunki jego funkcjonowania w Gminie Stąporków, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. s) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do prac związanych  

z uzyskaniem przez Gminę Stąporków statusu uzdrowiska lub statusu obszaru ochrony 

uzdrowiskowej. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/285/2021 w sprawie przystąpienia do prac związanych z uzyskaniem przez Gminę 

Stąporków statusu uzdrowiska lub statusu obszaru ochrony uzdrowiskowej, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. t) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

zabudowanej nieruchomości położonej w miejscowości Mokra. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/286/2021 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny zabudowanej 

nieruchomości położonej w miejscowości Mokra, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.10. ppkt. u) Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Stąporków. 

Głos zabrał radny Edward Mazur. Przypomniał, że uchwałą Nr VI/36/2019 Rady Miejskiej  

w Stąporkowie z dnia 31 stycznia 2019 roku w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej 

powołany został pięcioosobowy zespół do prac nad Statutem, a ponadto uchwałą Nr X/69/2019 

Rady Miejskiej w Stąporkowie z dnia 27 maja 2019 r. dokonano zmiany tejże uchwały  

i zapisano, że nowy Statut Gminy Stąporków zostanie uchwalony nie później niż do 31 grudnia 

2019 roku. Radny Edward Mazur poinformował, że minął rok 2020 i połowa roku 2021,  

a nowego Statutu nie ma, tylko dokonuje się zmian w dotychczasowym dokumencie. 

Podkreślił, że przecież powołana została w tej sprawie komisja oraz podjęte dwie uchwały. 

Zapytał także, dlaczego Przewodniczący Rady Miejskiej nie wymaga od Pani Burmistrz 

realizacji uchwał. Wskazał, że Burmistrz Stąporkowa nie wykonała dwóch ważnych uchwał. 

Powiedział, że nie może być takiej sytuacji, że przy każdej zmianie przepisów prawa  

albo pomyłce będą dokonywane zmiany w Statucie. Edward Mazur poprosił o wyjaśnienie,  

z jakiego powodu na przestrzeni półtorej roku nie został uchwalony Statut. Przypomniał,  

że ponad to przez okres dwóch lat Statutu Gminy nie było dostępnego w Biuletynie Informacji 

Publicznej. Radny Edward Mazur poprosił o wyjaśnienie, z jakiego powodu dotychczas nie 

uchwalono Statutu Gminy Stąporków. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że w związku z projektem powyższej uchwały 

dokonano jedynie formalizacji zmian związanych z urządzeniami elektronicznymi  

i przesyłaniem dokumentów za ich pomocą. Przypomniał, że projekt nowego Statutu był 

przedmiotem spotkań komisji, które na czas pandemii zostały zawieszone. Zapewnił,  

że wstępny projekt dokumentu był przesyłany radnym. Dodał, że wnoszono do niego uwagi, 

które były naniesione, natomiast projekt został opracowany i trafi pod obrady komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w dniu dzisiejszym chcemy tylko dokonać 

zmian w Statucie, aby na kolejną sesję dokumenty można było przesłać w formie 

elektronicznej. Zapewnił, że forma papierowa dokumentów także będzie przygotowywana dla 

osób zainteresowanych. 

Radny Edward Mazur poinformował, że radni projekt Statutu Gminy otrzymali drogą 

mailową, ale aby go przyjąć trzeba przygotować uchwałę a do tego od półtorej roku brakuje 

woli do działania. Dodał, że okres pandemii nie jest wytłumaczeniem zaistniałej sytuacji. 

Radny Edward Mazur powiedział, że po upływie tak długiego czasu projekt dokumentu 

zapewne trzeba tworzyć od nowa.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że projekt Statutu Gminy zapewne trzeba stworzyć 

od początku. Podkreślił, że Rada Miejska liczy 15 radnych a projekt Statutu został przesłany. 

Dodał, że jeżeli radni potrzebują w tej sprawie rozmowy, to prosi, aby to zgłosić. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że radni nie są merytorycznie przygotowani  

do tworzenia takiego dokumentu, bo od tego są prawnicy a radni mogą być jedynie głosem 

doradczym w tej sprawie. Powiedział, że w dniu dzisiejszym zostaną dokonane zmiany  

w Statucie, które dotyczą urządzeń elektronicznych.  

Radny Edward Mazur powiedział, że uchwały trzeba wykonywać a do tego zobowiązany jest 

burmistrz. Dodał, że dwóch podjętych uchwał niestety nie wykonano. 

Sekretarz Gminy stwierdził, że do zadań burmistrza nie należy opracowywanie Statutu 

Gminy, bo od tego, żeby współpracować w tej sprawie jest rada. Poprosił, aby radny Edward 

Mazur nie mówił, ze burmistrz nie wykonał uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wypowiedź Sekretarza Gminy jest kwestią 

dyskusyjną. Przypomniał, że radni wyrażali chęć udziału w szkoleniach z tego zakresu, ale 

ówczesny Sekretarz Gminy powiedział, że radni nie są od tworzenia Statutu. Dodał, że radni 

bez zabezpieczenia zaplecza merytorycznego nie są w stanie opracować tego dokumentu 

kompleksowo.  

Radny Tomasz Kurcbart zapytał Sekretarza Gminy o to, kto ponosi winę za brak Statutu 

Gminy. Odniósł się także do słów Przewodniczącego Rady Miejskiej, że dokument nie został 

opracowany z powodu panującej pandemii i przypomniał, że nowy Statut Gminy Stąporków 

zgodnie z uchwałą miał zostać uchwalony nie później niż do 31 grudnia 2019 roku a pandemia 

wystąpiła od marca 2020 roku. 

Sekretarz Gminy stwierdził, że Statut jest i obowiązuje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Statut jest i obowiązuje, ale trzeba go zmienić. 

Przypomniał, że projekt dokumentu przesłano radnym, lecz nie wie, czy radni się z nim 

zapoznali. Podkreślił, że radni uwag nie wnieśli.  

 W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XLI/287/2021 w sprawie zmian w Statucie Gminy Stąporków, która stanowi integralną 

część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 
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Ad.pkt.11. Sprawy różne: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w porządku obrad najbliższego wspólnego 

posiedzenia komisji Rady Miejskiej zostanie wyodrębniony punkt poświęcony Statutowi 

Gminy Stąporków. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał pismo, prośbę dotyczącą 

dróg powiatowych o następującej treści: „Szanowni Państwo, zwracam się do Państwa z prośbą 

o zajęcie stanowiska w niżej opisanej sprawie. Gmina Stąporków w budżecie na 2021 rok ma 

zabezpieczone pieniądze i zamierza w roku bieżącym partycypować w kosztach 

wyremontowania siatki kilkunastu kilometrów dróg powiatowych. Starostwo Powiatowe  

w Końskich zaplanowało na 2021 rok przebudowę dróg, które współfinansować będzie gmina 

Stąporków, tj. cztery odcinki dróg, prawie 13 km, na które powiat złożył wniosek do Urzędu 

Wojewódzkiego: Niekłań-Furmanów-Lelitków, Niekłań -Wólka Plebańska-Odrowąż, 

Stąporków-Pardołów-Świerczów i Komorów-Adamek. Informujemy, iż w przypadku 

wykonywania w tym roku ul. Szkolnej w Niekłaniu, na którą Starostwo Powiatowe opracowało 

dokumentację, gmina zabezpieczy w projekcie budżetu zadeklarowane 70% dofinansowania. 

W styczniu bieżącego roku Burmistrz Stąporkowa na naszą prośbę złożyła kolejny raz pisemną 

deklarację przekazania powiatowi 70% dofinansowania do przebudowy tej drogi powiatowej. 

Na sesji Rady Miejskiej w dniu 10 marca br. Pan Starosta Grzegorz Piec zobowiązał się  

do złożenia wniosku na ten odcinek, w najbliższym naborze wniosków do Urzędu 

Wojewódzkiego. Zwracamy się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

czy Starostwo zamierza wykonać w tym roku wyżej wymienione odcinki w przypadku 

nieotrzymania z Urzędu Wojewódzkiego dofinansowania?, czy Starostwo wykona te odcinki 

w tym roku ze zwiększonym dofinansowaniem ze strony gminy?, czy Starostwo zamierza 

wykonać w tym roku inne odcinki na terenie naszej Gminy? Jeżeli tak, to które? Poniżej 

przedstawiamy wykaz dróg zaproponowanych w kolejności do współfinansowania przez 

Gminę. Zależy nam na szybkiej odpowiedzi ze strony powiatu w związku z ewentualną 

potrzebą zwiększenia dofinansowania w budżecie Gminy. Jesteśmy zainteresowani 

wykonaniem również pozostałych dróg powiatowych (kolejność zaproponowanych  

do współfinansowania dróg w załączeniu).  Nadal podtrzymujemy wolę współfinansowania 

przez Gminę przebudowy również pozostałych dróg powiatowych oraz wykonywania jak 

największej liczby odcinków całościowych. Zdajemy sobie sprawę, że to odbywa się kosztem 

inwestycji lokalnych, jednakże tak jak zostało ustalone na początku kadencji przebudowa dróg 

powiatowych jest dla nas priorytetem ze względu na zapewnienie bezpieczeństwa uczestnikom 

ruchu. Dodatkowo przypominamy, iż w zamian za fundusz sołecki zobowiązaliśmy się przed 

Mieszkańcami jako radni do współfinansowania przebudowy dróg powiatowych toteż 

przebudowę dróg powiatowych pomimo, że to zdanie Powiatu, traktujemy priorytetowo. Nasze 

stanowisko zostało również poparte przez panią Burmistrz Dorotę Łukomską. Zwracamy się  

z prośbą o złożenie przez Starostwo wniosku w tym roku m.in. do Urzędu Wojewódzkiego  

na przebudowę m.in. odcinka: ul. Szkolnej w Niekłaniu Wielkim (zgodnie z deklaracją Pana 

Starosty z dnia 10.03.br.). Dalej podtrzymujemy deklarację współfinansowania 70% tego 

odcinka przez gminę w tym roku, Odrowąż w kierunku Odrowążka, Furmanów-Wólka 

Zychowa- Boków. Z poważaniem radni Rady Miejskiej w Stąporkowie: Jacek Kołodziej, 

Maciej Pokusa, Sławomir Dąbrowski, Ewa Jankiewicz, Krzysztof Chrzan, Elżbieta Kołodziej, 

Elżbieta Jóźwik, Barbara Zamachowska.” Dodał, że udało się uzyskać 24 podpisy sołtysów.  

Radny Jakub Dajczer poprosił o utwardzenie piaszczystej drogi prowadzącej  

do wschodniej bramy cmentarza w miejscowości Czarna. Kolejna zgłoszona prośba dotyczyła 

odblokowania kanalików udrażniających drogę w miejscowości Czarniecka Góra przy 

ośrodkach wczasowych „Zosieńka” i „WAKO”, które po okresie jesienno-zimowym są 

zapchane.  
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Radny Edward Mazur zapytał Sekretarza Gminy, który z urzędników w godzinach pracy 

zajmuje się gminną stroną na Facebooku i prowadzi konwersacje z mieszkańcami gminy 

Stąporków.   

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że w chwili obecnej będzie się tym zajmował nowy 

pracownik ds. promocji gminy. Dodał, że wcześniej częściowo także zajmował się tym 

pracownik ds. promocji.  

Radny Edward Mazur zapytał, czy pracownik wykonujący zadania z zakresu promocji gminy 

ma szczegółową wiedzę dotyczącą budżetu gminy oraz pozostałych kwestii. Poprosił  

o wyjaśnienie, kto jest tym pracownikiem. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wyjaśnił, że pracownik zbiera informacje z referatów  

i wydziałów merytorycznych jednostki. 

Radny Edward Mazur poddał pod wątpliwość, że osoba zatrudniona do spraw promocji 

gminy potrafiłaby udzielić odpowiedzi na zadane pytanie w ciągu zaledwie minuty. 

Pogratulował pozyskania operatywnego pracownika. W dalszej części wypowiedzi 

poinformował, że w zarządzeniu burmistrza nr 51, 52, 53 z dnia 31 marca br. wystąpiła omyłka 

pisarska w dacie przywołanej uchwały i w związku z tym poprosił, aby błąd naprawić,  

by z tego powodu dokumenty, które podpisały aż trzy osoby nie stały się nieważne.  Zapytał, 

dlaczego radni nie otrzymali odpowiedzi na zadawane na sesji w dniu 10 marca 2021 roku 

pytania w punkcie pt. „Sprawy różne”. Przypomniał, że wówczas Pan Przewodniczący Rady 

Miejskiej poprosił Sekretarza Gminy do udzielenia odpowiedzi w formie pisemnej. Radny 

Edward Mazur powiedział, że do dnia dzisiejszego odpowiedzi nie otrzymał, pomimo tego,  

że składał do burmistrza interpelację, która ostatecznie jako interpelacja nie została 

zakwalifikowana. Dodał, że interpelacja zawierała uzasadnienie, gdyż pytania na sesji zgłaszała 

większa ilość radnych. Przypomniał, że w sytuacji, gdy radni napisali wniosek budżetowy  

i długopisem dopisali słowo „interpelacja” bez wskazania źródła finansowania wniosku,  

to wówczas Pani Burmistrz uznała, że jest to interpelacja. Poprosił, aby wszystkich radnych 

traktować równo. Radny Edward Mazur powiedział, że w sytuacji, gdy jego pismo interpelacją 

nie było, należało w tej sprawie udzielić stosownych informacji. Przypomniał,  

że prosił Sekretarza Gminy kilkanaście razy o uzupełnienie rozstrzygnięć do zapytań 

ofertowych na stronie gminy, jednak bez efektów. Uzasadnił, że ponad połowa rozstrzygnięć 

do chwili obecnej nie została podana do publicznej wiadomości. Kolejne pytanie radnego 

dotyczyło przetargu przeprowadzonego w roku 2015 związanego z wymianą okien  

w PSP Nr 1 w Stąporkowie. Poinformował, że inwestycja była konieczna ze względu na to, że 

pomimo, iż były nowe, to były nieszczelne. Dodał, że informację o tym uzyskał z analizy 

przeprowadzonego audytu. Zapytał, dlaczego tylko niektóre rozstrzygnięcia są zamieszczane 

na stronie BIP. Poddał pod wątpliwość wyjaśnienia Sekretarza Gminy związane z problemem 

umieszczania dużych plików oraz zasugerował, że nie są zamieszczane rozstrzygnięcia, które 

szczególnie go interesują, bo np. przetargi z 2014 roku są dostępne. Następną kwestią, jaką 

poruszył radny Edward Mazur była sprawa autobusów szkolnych będących w posiadaniu 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Niekłaniu Wielkim. Prosił o udzielnie odpowiedzi,  

czy te autobusy są sprawne technicznie. Dodał, że uzyskał informacje, że być może jednego  

z nich już nie ma i poprosił o wyjaśnienie, czy to prawda. 

Radny Jakub Dajczer powiedział, że również chciałby poznać pracownika zajmującego się 

prowadzeniem gminnego Facebooka, ponieważ podczas jednej z konwersacji padło 

stwierdzenie, że inwestycje w jego okręgu wyborczym nie są jego zasługą. Podkreślił, że nie 

został radnym, aby przypisywać sobie osiągnięcia. Poprosił o wskazanie miernika zasług. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poprosił o zabranie głosu Radnego Jacka 

Trudnosa sugerując, że to on posiada w swoim okręgu liczne zasługi.  

Głos zabrał radny Jacek Trudnos. W kwestii gminnego profilu Facebook powiedział,  

że należy zmienić formę jego prowadzenia i jako przykład właściwego i profesjonalnego 
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działania w tej kwestii podał profil gminy Szydłów, gdzie informacje podawane są bezstronnie 

i bez zbędnych komentarzy, bez emocji i podjudzania.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej powiedział, że polityka prowadzenia 

portali społecznościowych jest różna i jako skrajny przykład podał miasto Skarżysko- 

Kamienna a kończąc wypowiedź poprosił Sekretarza Gminy o udzielnie odpowiedzi na pytania 

radnego Edwarda Mazura. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys udzielając odpowiedzi o wcześniej wspomnianej kwestii 

interpelacji przytoczył ustawę o samorządzie gminnym, w której zawarta jest jej definicja. 

Powiedział, że interpelacją jest zapytanie kierowane do Burmistrza w ważnej sprawie z opisem 

danego stanu, którego dotyczy zapytanie. Zwrócił uwagę na to, że pisma nie stanowią żadnego 

zapytania ze względu na brak podstawowych elementów, jakie powinny zawierać. Sekretarz 

Gminy Łukasz Kłys dodał, że dotyczy to również innych pism kierowanych do Burmistrza. 

Poprosił o zwracanie na to uwagi w przyszłości. Z kolei odnosząc się do audytu 

przeprowadzonego w szkole, powiedział, że sytuacja była związana z niespełnieniem 

warunków niezbędnych do osiągnięcia konkretnych celów w termomodernizacji, co było 

głównym powodem wymiany okien mimo, że były relatywnie nowe. Sekretarz Gminy Łukasz 

Kłys odpowiadając na pytanie o szkolne autobusy, poinformował, że na stanie obecnie są dwa. 

Według informacji jakie posiada została nieprawidłowo wykonana naprawa i w związku z tym 

sprawa trafi do sądu ponieważ Gmina ma do tego prawo. Jeżeli okaże się, że naprawa została 

wykonana nieprawidłowo, wówczas powstanie spór z podmiotem, który jej dokonał. 

Radny Edward Mazur zwrócił uwagę na brak odpowiedzi na pytania, które zadali radni na 

poprzedniej sesji.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poprosił zainteresowanych radnych  

o złożenie pytań na piśmie w celu weryfikacji, czy trafiły one do Sekretarza Gminy. 

Radny Edward Mazur poprosił o wyjaśnienie, z jakich powodów nie odbyła się sesja zwołana 

na 13 maja br. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej odpowiedział, że miało to związek  

z wprowadzeniem nowego systemu oraz zagrożeniem, że nie wszyscy radni zostali 

poinformowani w odpowiednim czasie o terminie zwołania sesji.  

Radny Edward Mazur zgodził się z przedmówcą informując, że takie wyjaśnienie powinno 

zostać umieszczone również na stronie internetowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odparł, że taki komunikat pojawił się na stronie.  

Radny Edward Mazur zwrócił się z pytaniem do Sekretarza Gminy, kiedy pojawią się  

na stronie internetowej rozstrzygnięcia zamówień publicznych. 

Radny Jacek Trudnos zadał pytania związane z remontem drogi w Grzybowie. Poprosił  

o udzielenie informacji o tym, na jakim etapie znajdują się aktualnie prace nad przetargiem oraz 

kiedy planowane jest jego ogłoszenie. Zwrócił uwagę na dwa fragmenty, które wymagają 

analizy oraz podjęcia działań, tj. zjazd oraz miejsce, które służy do zawracania. Wyjaśnił,  

że zjazd prowadzi bezpośrednio na drogę krajową nr 42 a problem leży w zbyt wysokich 

krawężnikach, które stanowią przeszkodę dla dwóch mijających się aut. Dodał, że ponadto 

miejsce do zawracania nie jest usytuowane na działce gminnej, więc zwrócił się o nawiązanie 

porozumienia z Nadleśnictwem w celu wspólnego wypracowania koncepcji poprawy podłoża 

w tym miejscu. Radny Jacek Trudnos poprosił o udzielnie odpowiedzi odnośnie 

przewidzianego zakresu prac planowanego remontu.  

Odpowiedzi udzieliła Naczelnik Wydziału Budownictwa i Inwestycji Renata Sidor, która 

wyjaśniła, że remont różni się od przebudowy tym, że daje możliwość jedynie wymiany 

nawierzchni na taką, która była, ale w lepszym stanie.  

Radny Jacek Trudnos zasugerował, że był czas na przeprowadzenie analizy i skoro podjęto 

decyzję o remoncie, można zwrócić się zarówno do GDDKiA oraz do Nadleśnictwa,  

aby wspólnie podjęte działania stworzyły spójną, praktyczną całość.  
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Naczelnik Wydziału Budownictwa i Inwestycji Renata Sidor wyjaśniła, że zostaną 

wystosowane w tej sprawie odpowiednie pisma. 

Radny Edward Mazur zapytał, kto dokonywał odbioru po przeprowadzonej modernizacji 

budynek remizy w Stąporkowie. Poinformował, że wszystkie rynny są w fatalnym stanie, 

potłuczone. Zapytał, kto zamawiał bramę wjazdową, ponieważ problem tkwi w jej działaniu, 

co znacznie opóźnia wyjazd ochotników do akcji. 

Naczelnik Wydziału Budownictwa i Inwestycji Renata Sidor odpowiedziała, że cała 

przebudowa, każdy jej etap był konsultowany ze strażakami, którzy zostali zaproszeni również 

na odbiór. Wyjaśniła, że ponadto informowano ich także o zakupie materiałów. Podkreśliła,  

że dotychczas nikt nie zgłosił problemu z otwieraniem i zamykaniem bramy. 

Radny Edward Mazur zapytał, czy podczas odbioru nikt nie zwrócił uwagi na stan 

orynnowania. 

Naczelnik Wydziału Budownictwa i Inwestycji Renata Sidor odpowiedziała, że nie ma 

pewności co do zakresu przeprowadzanych prac, ponieważ istnieje prawdopodobieństwo,  

że orynnowanie nie było wymieniane z powodu braku środków finansowych na ten cel. Dodała, 

że zakres prowadzonych prac przez Wydział jest szeroki, ale sprawę  przeanalizuje.  

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys wracając do kwestii błędów w zarządzeniach podkreślił, że są 

to jedynie omyłki pisarskie. 

Radny Tomasz Kurcbart zapytał, czy pracownik ds. promocji jest upoważniony do udzielania 

wszystkich informacji w związku z prowadzeniem strony na Facebooku. Poprosił  

o wyjaśnienie, czy musi najpierw odpowiedzi konsultować, zwłaszcza w czasie weekendu  

i po godzinach pracy Urzędu Miejskiego w Stąporkowie.  

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys odpowiedział, że nie ma wiedzy w tym zakresie. 

Ad.pkt.12. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XLI 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie dziękując wszystkim za udział w sesji. 
 

Protokołowała:                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                         Jacek Kołodziej 

 
 


